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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia finančnej komisie  

Dátum konania :             07.06.2023    

Čas konania:                   16,30 hod. 6. poschodie, kancelária č. 612 

Miesto konania:              Miestny úrad Bratislava - Petržalka 

Prítomní poslanci: 

Predseda komisie: Ing. Richard Vilkus 

Členovia komisie: doc. PhDr. Daniel Klimovský-odcestovaný na zahraničnej pracovnej ceste 

(pripojený Online), Mgr. Pavol Škápik, PhD., Ing. Marek Tydor, Pavol Záhradný 

Prítomní neposlanci: Ing. Branislav Kleinert, Ing. Milena Filáčková, Ing. Veronika Miťková  

Prizvaní : Mgr. Z. Grečová, Ing. Ľ. Orságová, Ing. A. Garanová, Mgr. J. Rybár, Mgr. O.Gaál, 

Ing. M.Kamhiyehová, Mgr. T.Hajčík Stanová, JUDr. M. Petríková     

Tajomníčka: Mgr. R. Kusá 

Predseda komisie privítal všetkých členov finančnej komisie (ďalej len „FK“). Otvoril 

zasadnutie komisie, oboznámil členov s návrhom programu zasadnutia.  

Na začiatku rokovania pán predseda komisie požiadal všetkých poslancov a členov 

komisie o stiahnutie bodov č. 7,9,10,11,13,14 z programu zasadnutia. Bod č. 7 bude 

prerokovaný na nasledujúcej finančnej komisii. Bod 9,10,11 bol stiahnutý z dôvodu, že nie je 

potrebné sa nimi zaoberať na FK. Bod  č. 13 „Projektový zámer - Výstavba atletického oválu 

vo vnútornej ploche ZŠ Pankúchová  bola odsúhlasená na FK, zámer bude konzultovaný aj na 

komisii investičných činností. Bod č. 14 Zámer čerpania úveru z ŠFRB na obnovu bytového 

domu Medveďovej 21 Bratislava bol stiahnutý z dôvodu presunutia rokovania na MZ 9/2023.   

Pán predseda FK navrhol členom komisie o zaradenie týchto dvoch bodov do Programu 

zasadnutia, bod č. 2 a č. 6: 

2) Súhlas miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka s rozšírením predmetu 

podnikania /Referát komunikácie, Mgr. Jozef Rybár/  

6) Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na energetickú optimalizáciu 

technológie Petržalskej plavárne /Športové zariadenia-Petržalská plaváreň, riaditeľ Petržalskej 

plavárne, Ing. O. Gaál/ 

Po krátkej diskusii predsedu s členmi komisie o týchto návrhoch stiahnutia bodov a vyššie 

zaradených nových dvoch bodov dal predseda hlasovať o programe zasadnutia.   

K bodu 1: Návrh schválenia programu zasadnutia FK 
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Hlasovanie: 

Prítomných : 8 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Schválený program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia /Ing. R. Vilkus, predseda komisie/ 

2. Súhlas miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka s rozšírením 

predmetu podnikania /Mgr. Jozef Rybár, Referát komunikácie/  

3. Návrh VZN mestskej časti Bratislava - Petržalka, ktorým sa zrušuje VZN mestskej 

časti Bratislava - Petržalka č.8/2019 zo dňa 25.6.2019 o poskytnutí zľavy z príspevku 

na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v Materskej škole v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Bratislava - Petržalka /Ing. A. Garanová, Referát školstva/ 

4. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2023/2024 v základných 

školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava - Petržalka//Ing. A. 

Garanová, Referát školstva/ 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava - Petržalka 

č......./2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 16/2020 z 15.decembra o poskytovaní 

finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Petržalka /Ing. M. 

Kamhiyehová, vedúca odd. Životného prostredia, Mgr. T. Hajčík Stanová, Referát 

čistoty a poriadku/ 

6. Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na energetickú optimalizáciu 

technológie Petržalskej plavárne /Ing. O. Gaál Športové zariadenia-Petržalská 

plaváreň, riaditeľ Petržalskej plavárne,/ 

7. Návrh na zrušenie uznesenia č. 419/2021 Zrušenie poplatku za sobáš na ktoromkoľvek 

inom vhodnom mieste na území mestskej časti Bratislava-Petržalka 

8. Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 

2022 (vrátane Programového rozpočtu za rok 2022) /Mgr. Z. Grečová,  Finančné 

oddelenie/ 

9. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava - Petržalka /Mgr. Z. Grečová,  

Finančné oddelenie/  

10. Návrh na urovnanie súdnych sporov a vysporiadanie pohľadávok spoločnosti JUDr. 

Dušan Pohovej & partners, s.r.o. /JUDr. Petríková, Právny referát / 

11. Rozšírenie predmetu podnikania Športových zariadení Petržalky s.r.o. z dôvodu 

rozšírenia rozsahu poskytovaných služieb 

12. Rôzne   

K bodu 2: Súhlas miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka s rozšírením 

predmetu podnikania.  
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Materiál k uvedenému bodu prezentoval Mgr. J. Rybár z referátu komunikácie. Oboznámil 

členov komisie, že sa jedná o rozšírenie súhlasu s výkonom podnikateľskej činnosti mestskej 

časti Bratislava-Petržalka v rozsahu dvoch voľných živností a to: 

15. Výroba počítačových, elektronických, optických výrobkov a elektrických zariadení 

a súčiastok, 

55. Reklamné, marketingové, fotografické a informačné služby, prieskum trhu a verejnej 

mienky  

Mgr. Rybár informoval členov komisie, že príjem reklamných a informačných služieb (z 

inzercie tiež spadá do podnikateľskej činnosti a je potrebné zapísanie do živnostenského 

registra, keďže aj reklamné a informačné služby, prieskum trhu a verejnej mienky ako aj 

výroba počítačových, elektronických optických výrobkov a elektrických zariadení a súčiastok 

vyžaduje súhlas zapísania dvoch vyššie uvedených dvoch voľných živností. 

Poslanec Ing. Škápik mal otázky na Mgr. Grečovú ohľadom vystavených faktúr a čoho sa 

týkajú tieto faktúry. Mgr. Grečová odpovedala, že zatiaľ boli vystavené faktúry za cca 

60 000,00 Eur, že väčšina sa týka služieb pre Veoliu, pán poslanec B. Kleinert doplnil, že 

bolo by dobré to odkontrolovať a mať prehľad o týchto výdavkoch. Mgr. Rybár informoval 

členov, čo sa týka faktúr za inzerciu, môže poskytnúť členom komisie úplne podrobné 

prehľadné informácie, aké bolo čerpanie za inzerciu novín.  

Po ukončení diskusie dal pán predseda finančnej komisie hlasovať o návrhu:   

Hlasovanie: 

Prítomných : 8 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Finančná komisia odporúča schváliť návrh uznesenia.  

Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 3: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava - Petržalka, 

ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č.8/2019 

zo dňa 25.6.2019 o poskytnutí zľavy z príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt 

dieťaťa v Materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti Bratislava - Petržalka  

Ing. A. Garanová vysvetlila členom komisie, že uvedený návrh VZN je neyyhnutné zrušiť, 

nakoľko je bezpredmetný a nebude mať žiadny vplyv na rozpočet MČ Bratislava -Petržalka. 

Predseda FK dal o návrhu hlasovať:   
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Hlasovanie: 

Prítomných : 8 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Finančná komisia odporúča schváliť všeobecne záväzné nariadenie. 

Uznesenie bolo schválené.   

K bodu 4: Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2023/2024 v základných 

školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava - Petržalka 

Na komisii predniesla uvedený materiál Ing. A. Garanová, ktorá oboznámila členov 

s plánovaným počtom tried do I. ročníka  (spolu 53 tried), z toho bude 6 špeciálnych tried  pre 

žiakov so ŠVVP a so ZZ na príslušný školský rok 2023/2024 nasledovne  

 

 

P. č. 

 

Základná škola 
Počet tried 

v I. ročníku 

Z toho špeciálnych tried 

prípravný ročník 
ostatné špeciálne triedy pre 

žiakov so ŠVVP a so ZZ 

1. Budatínska 61 4 0 0 

2. Černyševského 8 5 0 1 

3. Dudova 2 4 0 0 

4. Gessayova 2 4 0 0 

5. Holíčska 50 6 0 0 

6. Lachova 1 5 0 0 

7. Nobelovo nám. 6 5 0 1 

8. Pankúchova 4 4 0 0 

9. Prokofievova 5 6 0 3 

10. Tupolevova 20 4 0 1 

11. Turnianska 10 6 0 0 

S p o l u 53 0 6 

 

Mgr. A. Garanová informovala členov komisie, že v MŠ zostáva viac detí, pretože nie sú 

pripravené nastúpiť do I. ročníka. Pani poslankyňa V. Ing. Miťková sa spýtala Mgr. 

Garanovej, koľko detí bude mať odklad, aký je maximálny počet detí v jednotlivých triedach. 

Mgr. Garanová zodpovedala, že odklad nástupu do 1.ročníka bude mať 204 detí  

a v jednotlivých triedach je teraz 25 detí (predchádzajúcich ročníkoch bolo menej, 22 detí). 

V diskusii Mgr. Garanová požiadala členov komisie, ak majú kontakty, resp. cez svoje 

informačné kanály, aby ju informovali, ak by mali možnosť ohľadom prijatia nových 

učiteľov, resp. asistentov do základných škôl.  

Požiadala ich, ak majú takú možnosť, aby jej dali vedieť. Keďže je teraz veľký nedostatok 

učiteľov a asistentov v jednotlivých základných školách.  
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Pán poslanec doc. Klimovský navrhol, že samosprávy by mali reagovať a skúsiť ponúknuť 

študentom stáž na tieto pozície so zaručením, že po ukončení štúdia, by mali zabezpečené 

pracovné miesto a možno niektorí záujemcovia za určité benefity by zostali pracovať 

v školstve.  

Mgr. Garanová uviedla, že absolventi si aj urobia kvalifikačné skúšky, aby mali tieto 

predpoklady v zmysle zákona, ktoré musia spĺňať, ale aj tak po ukončení štúdia, buď 

odchádzajú do zahraničia, či z rodinných alebo iných dôvodov, ale stále v posledných rokoch 

je veľký problém dostať učiteľov do škôl. 

Po ukončení diskusie dal predseda hlasovať o plánovaných počtoch tried do I. ročníka. 

Hlasovanie: 

Prítomných : 8 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Finančná komisia odporúča schváliť plánované počty tried do I. ročníka.  

Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 5: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava - Petržalka 

č......./2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 16/2020 z 15.decembra o poskytovaní 

finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Petržalka  

Na FK predniesla materiál Mgr. T. Hajčík Stanová, že návrh Všeobecne záväzného nariadenia 

nebol v súlade so Zákonom č. 583/2004  rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

Z uvedeného dôvodu tohto nesúladu vznikla potreba upraviť VZN, ako aj z dôvodu zlepšenia 

kvality verejného priestoru, taktiež z dôvodu budovania  kontajnerových stanovíšť. 

Návrh k VZN doplnila aj Ing. M. Kamhiyehová, vedúca oddelenia životného prostredia, že je 

to potrebné riešiť túto problematiku aj z pohľadu finančných prostriedkov, ktoré sú 

rozpočtované na stanovištia. Treba riešiť verejné priestranstvá, aby boli zberné nádoby na 

jednom mieste. Uviedla, že tam, kde sú uzamknuté stanovištia nevznikajú skládky odpadu.  

Pán poslanec Ing. M. Tydor si overil u vedúcej ŽP, či sa jedná o zrušenie Uznesenia 

a následne bude vydané nové uznesenie, p. vedúca ŽP odpovedala, že bude vydané nové 

všeobecne záväzné nariadenie.  

 

Po ukončení diskusie dal p. predseda hlasovať  

Hlasovanie: 

Prítomných : 8 

Za: 8 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Finančná komisia  

odporúča  

 

a) z r u š i ť  uznesenie č. 206 zo dňa 26.6.2012, ktorým Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Bratislava-Petržalka schválilo   

a) Poskytnutie účelovej dotácie žiadateľovi vo výške 60%, najviac však vo výške 2 656,- € 

skutočne vynaložených nákladov pri budovaní nových kontajnerových stanovíšť alebo 

rozširovaní existujúcich.                                                                                             T: trvalý   

                                                                                                                                     

b)Poskytnutie účelovej dotácie žiadateľovi na zabezpečenie uzamykania existujúcich 

kontajnerových stanovíšť, a to do výšky 50% skutočne vynaložených nákladov, max. vo 

výške 400,- €.                                                                                                             T: trvalý   

                                                                                                                                       

c)Poskytnutie účelovej dotácie žiadateľovi na zabezpečenie uzamykania a zastrešenia 

existujúcich kontajnerových stanovíšť, a to do výšky 50% skutočne vynaložených nákladov, 

max. vo výške 830,- €.                                                                                                 T: trvalý 

                                                                                                                                         

d)Poskytnutie účelovej dotácie miestnym organizáciám zriadených mestskou časťou vo výške 

100 % skutočne vynaložených nákladov na vybudovanie, zastrešenie alebo uzamknutie 

kontajnerových stanovíšť max. vo výške 3 300,- € .     

                                                                                                                                       T: trvalý  

e) Účelová dotácia podľa bodov a), b), c) bude prednostne poskytnutá pre bytové domy 

skolaudované pred rokom 2002. Účelové dotácie budú poskytované v súlade s rozpočtom 

mestskej časti schváleným na príslušný rok.  

 

b) s ch v á l i ť Návrh  Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka              

č. ../2023 ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 16/2020 z 15. decembra o 

poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

c) s p l n o m o c n i ť starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka vydať úplné znenie 

Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 16/2020 z 15. 

decembra  o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Finančná komisia odporúča schváliť zrušenie uznesenia a splnomocniť starostu vydať 

úplné znenie VZN. 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6: Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na energetickú optimalizáciu 

technológie Petržalskej plavárne.  

Návrh členom finančnej komisie prezentoval Mgr. O. Gaál, riaditeľ z Petržalskej plavárne, 

ktorý sa v úvode predstavil, informoval, že vyhral výberové konanie. 
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Má v tejto problematike odborné skúsenosti z praxe. Podotkol, že v súčasnosti aktuálne 

prebieha technologická analýza zariadení na plavárni, ktorej výstupom bude projekt na úsporu 

nákladov na energie.  

Prezentoval členom materiál o Energetickej optimalizácii technológie a rekonštrukcii 

priestorov v objekte Petržalskej plavárne. Oboznámil členov o očakávanej návratnosti cca do 

2,5 roka. Informoval členov, aké sú súčasné priemerné mesačné náklady plavárne na teplo, 

elektrinu, vodu (mesačne 55 000 Eur bez DPH).  

Doc. D. Klimovský o 17,35 hod. musí odísť z komisie (odpojený „Online“). 

Navrhol a uviedol zoznam technologických opatrení, aké práce by sa mohli realizovať napr. 

montáž tepelných čerpadiel, inštalácia zásobníkov úžitkovej vody, inštalácia fotovoltaických 

panelov atď. Celkový odhad investičných nákladov navrhovaných zmien a dopad na 

ekonomiku plavárne by činil mesačne 11 000,00 Eur, ročne by to mohlo byť cca 132 000,00 

Eur.  

Aby sa mohli vykonať tieto opatrenia by chcel požiadať členov Finančnej komisie 

o schválenie finančného príspevku vo výške 330 000,00 Eur na realizáciu opatrení 

energetickej optimalizácie a technológie Petržalskej plavárne. 

V úvode diskusie sa poslanec Ing. B. Kleinert spýtal na vypracovaný projekt, uviedol, že sa na 

ňom aj on podieľal na požiadanie Ing. M. Súlovca. Pán riaditeľ Gaál informoval, že na budúci 

týždeň má ešte stretnutie s jednou firmou, ktorá ma posúdiť a vyhodnotiť ucelenú štúdiu - 

projekt na realizáciu predpokladaných činností, taktiež aká bude predpokladaná suma na tento 

projekt.  

Pani Ing. V. Miťková v diskusii mala otázky na p. Gaála, či má zmysel nechať v lete plaváreň 

otvorenú, koľko je denne návštevníkov plavárne, aký je dopad na nový Cenník plavárne, 

ktorý bol upravený dňom 31.3.2023. Mgr. Gaál informoval všetkých členov komisie, že 

návštevnosť v plavárni je veľmi vysoká, napr. včera t.j. 6.6.2023 bolo na plavárni 900 

návštevníkov. V letných mesiacoch sa pripravuje odstávka asi od 17.07.2023 - 08.08.2023. 

Čo sa týka nového cenníka na plavárni, p. Gaál uviedol členom komisie, že za mesiace január 

až máj 2023 boli tržby v plavárni cca 450 000,00 Eur.  

Pán poslanec Záhradný  sa v diskusii spýtal, či nie je záujem a nehľadá sa možnosť, resp. 

zistiť a overiť, či nie sú na takéto projekty vyhlásené „Výzvy“ , napr. z fondov Európskej 

únie, ktoré sa týkajú úspor energetickej náročnosti. P. Záhradný informoval členov, že počul, 

že na jeseň by mali byť vyhlásené výzvy. 

Hlasovanie: 

Prítomných : 7 

Za: 3 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 4 

Finančná komisia neodporúča schváliť finančný príspevok vo výške 330 000,00 Eur. 

Uznesenie nebolo schválené.      

K bodu 7:  

Návrh na zrušenie uznesenia č. 419/2021 Zrušenie poplatku za sobáš na ktoromkoľvek inom 

vhodnom  mieste na území mestskej časti Bratislava - Petržalka  

Zrušenie poplatku 166,00 Eur za uzavretie manželstva na ktoromkoľvek inom 

vhodnom mieste na území MČ Bratislava-Petržalka bolo schválené uznesením MZ  č. 

419/2021 z dôvodu krízovej situácie vyhlásenej v súvislosti s ochorením Covidu. Členovia 

finančnej komisie skonštatovali, že už fungujeme prakticky bez obmedzení a sobáše sa môžu 

uskutočňovať v interiéri bez obmedzení počtu zúčastnených osôb na obrade. Nie je potrebné 

vykonávať sobášne obrady v exteriéri, ako prevenciu proti šíreniu pandémie a tak môžeme 

považovať sobáše na ktoromkoľvek inom vhodnom mieste na území mestskej časti Bratislava 

- Petržalka za nadštandardné služby, ktoré by mali byť spoplatnené. 

Nakoľko už pominuli dôvody pre ktoré sa uznesenie č. 419/2021 prijalo, je 

z ekonomického hľadiska pre MČ nevýhodné a nie je dôvod, aby naďalej uznesenie platilo. 

V diskusii členovia komisie (okrem jedného poslanca, ktorý sa zdržal) odporúčajú, že 

uznesenie č. 419/2021 – Zrušenie poplatku za sobáš na ktoromkoľvek inom vhodnom mieste 

na území mestskej časti Bratislava-Petržalka je možné zrušiť.  

Predseda FK dal hlasovať:  

Hlasovanie: 

Prítomných : 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Finančná komisia odporúča zrušiť uznesenie. 

Uznesenie bolo schválené.    

K bodu 8:  

Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka (vrátane 

Programového rozpočtu za rok 2022)  
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Finančná komisia prerušila rokovanie o tomto bode. Záverečný účet bude prerokovaný na 

mimoriadnej komisii tak, aby sa zabezpečilo stanovisko na miestnu radu a miestne 

zastupiteľstvo dňa 27.6.2023.  

 

Prítomní členovia komisie spolu : 7 členov  

Ing. Richard Vilkus, Mgr. Pavol Škápik, PhD., Ing. Marek Tydor, Pavol Záhradný  

Ing. Branislav Kleinert, Ing. Milena Filáčková, Ing. Veronika Miťková, (neposlanci)           

Hlasovanie: Členovia FK o tomto bode nehlasovali. 

K bodu 9:  

Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Finančná komisia uviedla, že nebol k dispozícii materiál na prerokovanie. Finančná komisia 

prerušila rokovanie o tomto bode, ktorý bude prerokovaný na mimoriadnej komisii po 

stretnutí s p. starostom. 

 

Prítomní členovia komisie spolu : 7 členov  

Ing. Richard Vilkus, Mgr. Pavol Škápik, PhD., Ing. Marek Tydor, Pavol Záhradný  

Ing. Branislav Kleinert, Ing. Milena Filáčková, Ing. Veronika Miťková, (neposlanci)           

Hlasovanie: Členovia FK o tomto bode nehlasovali. 

K bodu 10:  

Návrh na urovnanie súdnych sporov a vysporiadanie pohľadávok spoločnosti JUDr. Dušan 

Pohovej & partners, s.r.o.  

Návrh materiálu predniesla členom na finančnej komisii JUDr. M. Petríková, ktorá uviedla 

informáciu, že spoločnosť JUDr. Dušan Pohovej & partners s.r.o. má uzavretú Zmluvu 

o poskytovaní právnych služieb.  

Vysvetlila členom komisie, že MČ vedie súdne spory v súvislosti s vymáhaním pohľadávok, 

ktorá si uplatňuje v aktívnych konaniach vedených voči Mestskej časti Bratislava - Petržalka, 

pričom ide o tieto pohľadávky a príslušenstvo: 

Spis. značka 

OS BA V. 

Istina – žalov. 

suma 

v Eur 

Dátum 

podania 

žaloby 

Sadzba úroku 

z 

omeškania/1r 

Úrok z 

omeškania 

v eur 

k 05.06.2023 

Súdny 

poplatok 

v Eur  

úrok z 

omeškania 

od  

23Cb/9/2017 27 487,89  23.12.2016 8% 14 194,29 1 649,00  22.12.2016 

23Cb/22/2017 38 812,60  23.01.2017 8% 19 812,50 2 328,50  18.01.2017 

23Cb/30/2018 14 142,63  09.03.2018 8% 5 932,93 848,50  09.03.2018 

29Cb/132/2018 15 889,64  04.09.2018 8% 6 042,42 953,00  04.09.2018 
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(v súčasnosti 

v odvolacom 

konaní) 

23Cb/4/2017 2 612,95  21.12.2016 8% 1 349,28 156,50  22.12.2016 

SPOLU 98 945,71 

  

         47.331,42 5 935,50    

 

- pričom istina spolu s úrokmi z omeškania, a ďalšie príslušenstvo ako je náhrada 

súdneho poplatku a trovy právneho zastúpenia predstavujú celkovú sumu  160 540,38 

Eur a to formou vzájomného urovnania s uvedenými náležitosťami: 

a) MČ sa zaviaže uhradiť 135 000,00 Eur v dvoch rovnakých splátkach, pričom splatnosť 

bude viazaná na základe Dohody o urovnaní po zverejnení v Centrálnom registri 

zmlúv,  

b) MČ sa zaviaže uhradiť Spoločnosti prvú splátku 67 500,00 Eur do 10 pracovných dní, 

c) MČ sa zaviaže uhradiť Spoločnosti druhú splátku vo výške 67,500,00 Eur do 6 

mesiacov odo dňa nadobudnutia účinnosti zmluvy o urovnaní za predpokladu späť 

vzatia návrhov v predmetných konaniach, 

d) Spoločnosť sa zaviaže do 10 pracovných dní od nadobudnutia účinnosti dohody 

o urovnaní v celom rozsahu vziať späť všetky návrhy, 

e) Týmito záväzkami budú nahradené všetky prípadné pohľadávky Spoločnosti voči 

mestskej časti, a to najmä z titulu istiny, príslušenstva istiny uplatňovanej v súdnych 

sporoch. 

2) splnomocniť starostu MČ Bratislava-Petržalka na podpísanie dohody o urovnaní so 

Spoločnosťou. 

Nasledovala diskusia k týmto pohľadávkam a p. predseda Ing. R. Vilkus položil otázku mal 

otázku JUDr. Petríkovej, aké by bolo najlepšie riešenie uzavrieť tieto súdne spory.  

Odpoveď JUDr. Petríkovej bola, že si nemyslí, že by odvolacie súdy niečo na tomto zmenili. 

Konštatovala, že v prípade, ak by nedošlo k dohode o urovnaní, budú súdne konania 

pokračovať v dôsledku čoho sa budú pohľadávky navyšovať o ďalšie úroky z omeškania 

a ďalšie trovy právneho zastúpenia. 

Po ukončení diskusie dal predseda o návrhu uznesenia členom FK hlasovať:  

Hlasovanie: 

Prítomných : 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Finančná komisia odporúča uznesenie schváliť.  
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Finančná komisia odporúča splnomocniť starostu MČ Bratislava-Petržalka na podpísanie 

dohody o urovnaní so Spoločnosťou.  

Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 11  

Rozšírenie predmetu podnikania Športových zariadení Petržalky, s.r.o. z dôvodu rozšírenia 

rozsahu poskytovaných služieb 

Po dohode s p. predsedom členovia FK hlasovali dodatočne online (e mailom) a odporúčajú 

schváliť rozšírenie podnikania o masérske služby.   

Finančná komisia  

Odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  

s c h v á l i ť  

Rozšírenie podnikania Športových zariadení Petržalky o masérske služby 

Prítomní členovia komisie spolu : 8 členov  

Ing. Richard Vilkus, doc. PhDr. Daniel Klimovský, Mgr. Pavol Škápik, PhD., Ing. Marek 

Tydor, Pavol Záhradný,  

Ing. Branislav Kleinert, Ing. Milena Filáčková, Ing. Veronika Miťková, (neposlanci)           

Hlasovanie (Per rollam): 

Hlasovanie: 

Prítomných : 8 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

Predseda FK na záver poďakoval všetkým členom komisie a oficiálne ukončil rokovanie o 

18,55 hod.  

 

Predseda:                             Meno a priezvisko:  Ing. Richard Vilkus 

Tajomník komisie:                                      Meno a priezvisko:  Mgr. Ružena Kusá  

 

V Bratislave, dňa  16.06.2023 


